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Protokół Nr IV/2024 
z IV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego 

w dniu 25 czerwca 2024 r. 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Pruszkowskiego Rafał Sieradzki o godzinie 17:04 otworzył  
IV sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. Następnie powitał wszystkich radnych, Starostę, 
Zarząd Powiatu i Skarbnika Powiatu, szefów służb i inspekcji, kierowników jednostek 
organizacyjnych Powiatu, naczelników wydziałów i biur starostwa, zaproszonych gości, 
przedstawicieli mediów lokalnych oraz mieszkańców, którzy oglądali przebieg sesji 
w trybie online. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że obrady są transmitowane  
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a klauzula informacyjna 
dotycząca przetwarzania danych osobowych jest dostępna na drzwiach sali konferencyjnej  
i tablicach ogłoszeń oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa. Poinformował,  
że zgodnie z art. 13 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym głosowania jawne na sesjach 
rady odbywają się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 
imiennego wykazu głosowań radnych, który jest podawany niezwłocznie do publicznej 
wiadomości w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu.  
 
Obrady miały miejsce w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przypomniał, że zasady dotyczące postępowania  
z danymi osobowymi w pracy radnego zostały wysłane wraz z zawiadomieniem o zwołaniu 
sesji.  
 
Ad 2. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: stwierdzenie 
quorum. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczyło 23 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 27 osób, 
stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. W trakcie trwania 
sesji do obrad dołączył: radny Krzysztof Rymuza. Listy obecności radnych oraz gości stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do protokołu.  
 
Ad 3. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem są: wnioski 
do porządku obrad.  
 
Radna Magdalena Beyer poprosiła o uczczenie minutą ciszy żołnierza Wojska Polskiego, który 
został śmiertelnie raniony nożem przez nielegalnego migranta na granicy z Białorusią. 
Poprosiła radnych o powstanie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że porządek sesji został przesłany wraz 
z materiałami.  
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Porządek obrad IV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego: 
1. Otwarcie IV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
5. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
6. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
7. Informacja nr 1/2024 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 8 maja 2024 roku 

do 12 czerwca 2024 roku /BR-41/2024/. 
8. Raport o stanie Powiatu Pruszkowskiego za 2023 rok i debata nad raportem /BR-38/2024/. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Pruszkowskiego wotum zaufania 

/BR-52/2024/. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za rok 2023 /BR-42/2024/. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Pruszkowskiego za 2023 rok 

/BR-53/2024/.  
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  

/BR-43/2024/. 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-44/2024/. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 2023 /BR-45/2024/. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BR-46/2024/. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych powiatu do prac w Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku /BR-47/2024/. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /BR-39/2024/. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /BR-40/2024/. 
19. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych. 
20. Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu. 
21. Zamknięcie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zapytał czy ktoś z radnych chce zgłosić wnioski do 
porządku obrad. 
 
Wniosków do porządku nie zgłoszono 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 3 i przeszedł do punktu 4. 
 
Ad 4. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: przyjęcie 
protokołu z I sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 
Przewodniczący stwierdził, że w związku z brakiem uwag i nie odnotowując głosu 
sprzeciwu protokół z I sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 4 i przeszedł do punktu 5. 
 
Ad 5. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: przyjęcie 
protokołu z II sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
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Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że w związku z brakiem uwag i nie 
odnotowując głosu sprzeciwu protokół z II sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego został 
przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 5 i przeszedł do punktu 6. 
 
Ad 6. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: przyjęcie 
protokołu z III sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że w związku z brakiem uwag i nie 
odnotowując głosu sprzeciwu protokół z III sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego został 
przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 6 i przeszedł do punktu 7. 
 
Ad 7. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: informacja 
nr 1/2024 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 8 maja 2024 roku  
do 12 czerwca 2024 roku /BR-41/2024/, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
Pytania zadali: radna Magdalena Beyer, radny Konrad Sipiera, radna Aurelia Zalewska 
radna Ewa Borodzicz. 
Odpowiedzi udzielili: starosta Adrian Ejssymont, sekretarz Powiatu Klaudia Sepioło, 
Naczelnik Biura Zarządu Marta Jendernalik-Dynała, członek Zarządu Patryk Grabowski,. 
 
Radna Magdalena Beyer zapytała odnośnie działu geodezja i gospodarka nieruchomościami, 
pkt 2 dlaczego powołano nową komisję przetargową w celu sprzedaży działki nr ew. 643/4  
z obrębu 20, miejscowość Brwinów  
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że poprzedni zarząd nie podpisał się pod 
przetargiem i trzeba było powołać nową komisję.  
 
Radna Magdalena Beyer zapytała jak wygląda sprawa serwera w Powiatowym Centrum 
Opiekuńczo Mieszkalnym w Brwinowie. Czy zostanie zakupiony nowy serwer, umowa 
użyczenia została podpisana na czas określony do 31 grudnia 2024 r. 
Sekretarz Powiatu Klaudia Sepioło odpowiedziała, że użyczenie serwera jest tylko 
rozwiązaniem tymczasowym, ponieważ nie został on zakupiony do wyposażenia PCOM. 
Zakup został zaplanowany na trzeci kwartał tego roku. 
 
Radny Konrad Sipiera zapytał jakie zmiany wprowadzono w planie dochodów i wydatków 
budżetu powiatu na rok 2024 uchwałami Zarządu Powiatu nr 4.17.2024, nr 6.33.2024, 
2.5.2024 i 3.9.2024. Zasugerował, żeby w informacji o pracy Zarządu rozwijać te wątki i pisać, 
czego konkretne zmiany dotyczą. Ponadto zauważył kolejny przetarg na działki w Gminie 
Brwinów, między drogą wojewódzką w kierunku Grodziska Mazowieckiego, a ulicą 
Pszczelińską. Wskazał konieczność podjęcia rozmów z Burmistrzem Gminy Brwinów w celu 
ustalenia możliwości inwestycyjnych na tym terenie. Wszystkie samorządy przystępują do 
uchwalenia planu ogólnego, ponieważ zgodnie z nowym prawem do końca roku 2025 każdy 
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samorząd musi opracować plan ogólny. Zapytał Zarząd czy ma pomysł na ten teren i czy 
przygotowywane są wnioski do planu ogólnego. Czy Zarząd Powiatu planuje spotkanie, aby 
na ten temat rozmawiać? Grunty rolne są zdecydowanie mniej warte niż grunty, które będą 
możliwe pod zabudowę wielorodzinną. Pamięta, że poprzedni Zarząd na części działek przy 
ulicy Pszczelińskiej opracował warunki zabudowy i działki, które te warunki zabudowy 
posiadały, zostały sprzedane.  
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że wszystkie uchwały Zarządu Powiatu 
są publikowane w BIP-ie. Natomiast jeżeli chodzi o działki w Brwinowie to są to decyzje 
poprzedniego zarządu i pytania nie dotyczą bieżącego punku porządku sesji. Poprosił  
o poruszenie tej kwestii w sprawach różnych. 
 
Radna Aurelia Zalewska zapytała o zlecenie stowarzyszeniu zadania dotyczącego Memoriału 
Wójta Janusza Grzyba. Czy to jest zadanie powiatu czy gminy Nadarzyn? 
 
Naczelnik Biura Zarządu Marta Jendernalik-Dybała odpowiedziała, że stowarzyszenie Sekcja 
Siatkówki GLKS Nadarzyn zwróciło się do Zarządu Powiatu z wnioskiem w trybie tzw. małego 
grantu, o udzielenie dofinansowania poza konkursem na VII Memoriał Janusza Grzyba Gminy 
Nadarzyn. Zarząd się przychylił do tej propozycji, ponieważ dofinansowujemy to wydarzenie 
co roku. To jest bardzo duża impreza obejmująca całą Polskę.  
 
Radna Ewa Borodzicz zapytała czego dotyczy program PFRON-u „Samodzielność-Aktywność-
Mobilność!” Mieszkanie dla Absolwenta realizowany przez Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie oraz w nawiązaniu do wprowadzonego regulaminu pobytu w mieszkaniu 
treningowym zapytała na jak długo będzie przydzielone mieszkanie. 
Członek Zarządu Powiatu Patryk Grabowski odpowiedział, że program skierowany jest dla 
wychowanka, który jest samodzielny. Poinformował, że na ekranie zostały wyświetlone 
ogólne założenia przedmiotowego programu. Więcej informacji może przekazać Dyrektor 
PCPR Radosław Kowalczyk. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 7 i przeszedł do punktu 8. 
 
Ad 8. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: raport  
o stanie Powiatu Pruszkowskiego za 2023 rok i debata nad raportem /BR-38/2024/. Raport 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił starostę Adriana Ejssymonta o przedstawienie 
raportu. 
 
Starosta Adrian Ejssymont powiedział, że za chwilę zostanie przedstawiony film, który 
będzie omówieniem raportu.  
 
Wyświetlony został krótki film podsumowujący pracę Zarządu w 2023 roku. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przypomniał, że zgodnie z art. 30a ust. 5 i 6 ustawy 
o samorządzie powiatowym w debacie nad raportem o stanie powiatu radni zabierają głos 
bez ograniczeń czasowych. Głos mogą zabierać również mieszkańcy powiatu po pisemnym 
zgłoszeniu popartym podpisami 300 osób. Poinformował, że żadne zgłoszenie mieszkańca 
nie wpłynęło. 
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Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył debatę nad raportem. 
Starosta Adrian Ejssymont powiedział, że raport nie był zlecany firmie zewnętrznej od lat,  
został przygotowany przez pracowników starostwa i podziękował im za wykonaną pracę. 
Powiedział, że w debacie oczekuje na pytania i uwagi do raportu, które uwzględni w latach 
następnych. Podziękował również poprzedniemu zarządowi, oraz powiedział, że jest dumny, 
że mógł w tym uczestniczyć jako radny poprzedniej kadencji. 
 
Radna Magdalena Beyer powiedziała, że dokument jest dość obszerny, zawiera 
sprawozdania, z którymi radni są zapoznawani w ciągu roku, ale ma uwagi merytoryczne.  
W raporcie jest podana informacja, która jest nieprawdziwa i mieszkaniec zostaje 
wprowadzony w błąd. Na stronie 25 jest napisane, że pozyskano środki na realizację  
15 projektów, w tym: Rozbudowa drogi powiatowej nr 1509W wraz z budową ronda na 
skrzyżowaniu drogi powiatowej nr 1509W i drogi powiatowej nr 4108W w Milęcinie, Gmina 
Brwinów. Ta inwestycja nie została zrealizowana i nie została w ogóle rozpoczęta z tego 
powodu, że środki, które powiat pruszkowski zabezpieczył na to zadanie, zostały zdjęte  
w poprzedniej kadencji i przekazane na budowę Powiatowego Centrum Opiekuńczo 
Mieszkalnego w Brwinowie. Uzasadnienie było takie, że przebudowa tego ronda i ulic 
powiatowych jest w bliskiej odległości, z planowanym Centralnym Portem Komunikacyjnym. 
Poprosiła o sprostowanie informacji w raporcie, ponieważ inwestycja nie uzyska żadnego 
finansowania i nie została rozpoczęta. Ponadto na stronie 9 raportu są przedstawione 
dochody powiatu w formie graficznej. Przy opisie poszczególnych elementów dochodów, 
zabrakło informacji jakie dotacje zawiera wyrażenie innych źródeł dotacji celowych. Radna 
Magdalena Beyer zwróciła uwagę na zdanie na stronie 5 raportu Znaczny wpływ 
na tę sytuację miała również kampania wyborcza związana z jesiennymi wyborami 
parlamentarnymi, która w sferze społecznej i obywatelskiej zdominowała drugie półrocze 
okresu sprawozdawczego, a w efekcie doprowadziła do zmiany władzy centralnej w Polsce.  
i zapytała co autor miał na myśli. Ponadto na stronie 10 raportu jest tabela Przychody  
i rozchody budżetu Powiatu Pruszkowskiego w latach 2021 – 2023   zawierająca skróty wielu 
programów finansujących inwestycje np. RFIL, RFRD. Poprosiła o wykonywanie przypisów 
rozwijających te skróty lub słowniczek do raportu. Ponadto na stronie 28 raportu w dziale  
Informacja o stanie realizacji zadań publicznych jest zdanie Zarząd Powiatu, w swoich 
działaniach, stara się kierować zasadą zrównoważonego rozwoju, aby wszystkie gminy  
i wszystkie płaszczyzny życia społecznego zostały zauważone. Co nie jest prawdą, ponieważ 
chociażby w 2023 roku przy głosowaniu budżetu na rok 2024, oraz w latach ubiegłych 
pomijano 5 i faworyzowano Pruszków. 78% środków na inwestycje drogowe jest 
zaplanowano w Pruszkowie. To nie jest zrównoważony rozwój, jeżeli rok w rok najwięcej 
środków na inwestycje drogowe przekazuje się  Miastu Pruszków.  Zrównoważony rozwój to 
nie może być puste hasło o co zaapelowała do nowego zarządu. Zwróciła uwagę, że na koniec 
raportu brakuje podsumowania: co zostało zrobienie, ale i co jeszcze jest do zrobienia. Na 
koniec zapytała ile kosztuje powiat składka członkowska w Stowarzyszeniu „Metropolia 
Warszawa”. Radna Magdalena Beyer zwróciła uwagę na następujące zdanie w raporcie 
Największą pozycję w dochodach majątkowych stanowiły środki otrzymane z następujących 
źródeł: Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 14,3 mln zł, Rządowego Funduszu Polski Ład  
11 mln zł, Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i Funduszu Solidarnościowego 2,6 mln zł oraz 
dotacje celowe z tytułu pomocy finansowej z Województwa Mazowieckiego oraz gmin  
z terenu powiatu… 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że wszystkie uwagi zanotował i zostaną 
uwzględnione przy tworzeniu raportu w przyszłym roku. Nie może się zgodzić, że w 2023 
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roku zabrakło zrównoważonego rozwoju. Potwierdzeniem były zaprezentowane inwestycje 
i działania na terenie każdej gminy. Jeśli chodzi o podsumowanie, to będzie to trudne, 
ponieważ raport jest bardzo obszerny. Poprosił Naczelnik Martę Jendernalik-Dybałę  
o odniesienie się do zdania ze wstępu: Znaczny wpływ na tę sytuację miała również kampania 
wyborcza związana z jesiennymi wyborami parlamentarnymi, która w sferze społecznej 
i obywatelskiej zdominowała drugie półrocze okresu sprawozdawczego, a w efekcie 
doprowadziła do zmiany władzy centralnej w Polsce.  
Naczelnik Biura Zarządu Marta Jendernalik-Dynała powiedziała, że wypowiada się teraz za 
siebie, gdyż jest autorką tych słów. Według Pani Naczelnik jest to odzwierciedlenie sytuacji, 
która miała miejsce w kraju. Nie jest to żadna ocena, są to fakty, które miały miejsce w tym 
okresie czasu. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki dodał, że jest to standardowa sytuacja, bo blokuje 
inwestorów i wpływa na zmienności rynkowe odnośnie przyszłej polityki monetarnej  
i fiskalnej. W związku z tym ma to bezpośrednie przełożenie na sytuację ekonomiczną. To nie 
jest naciągane, to są fakty inwestycyjne. Polityka monetarna jest ważnym tematem, 
ponieważ przekłada się na inwestorów, a finalnie na kwestię dotyczącą sytuacji 
gospodarczej. W jego ocenie to stwierdzenie jest jak najbardziej trafne. 
Naczelnik Biura Zarządu Marta Jendernalik-Dybała odpowiedziała, że składaka na 
Stowarzyszenie „Metropolia Warszawa” wynosi w 2024 roku 17 765,20 zł, to wychodzi po 
10 gr na mieszkańca.  
Radna Magdalena Beyer podziękowała za wyjaśnienie, jednak nadal uważa, że konstrukcja 
zdania świadczy o tym, że na sytuację ekonomiczną i społeczną naszego samorządu 
terytorialnego miała wpływ kampania wyborcza. Zwróciła uwagę na bardzo ładne zdanie  
w raporcie: Największą pozycję w dochodach majątkowych stanowiły środki otrzymane  
z następujących źródeł: Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 14,3 mln zł, Rządowego 
Funduszu Polski Ład 11 mln zł, Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i Funduszu 
Solidarnościowego 2,6 mln zł oraz dotacje celowe z tytułu pomocy finansowej  
z Województwa Mazowieckiego oraz gmin z terenu powiatu i z miasta Piastów, ponad  
5 mln zł. Wskazane dotacje przeznaczone zostały na inwestycje drogowe i kubaturowe. 
Zaznaczyła, że to były największe dochody w roku ubiegłym naszej jednostki samorządu 
terytorialnego. 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że, jak najbardziej się zgadza, że bez tego wsparcia 
powiat nie byłby w stanie zrealizować tych inwestycji. 
 
Radny Konrad Sipiera zwrócił uwagę, że kilkakrotnie słyszał, że to poprzedni zarząd, że teraz 
jest coś zupełnie nowego, od nowa, ale według radnego to nie do końca tak jest, ponieważ  
w poprzedniej kadencji to Koalicja Obywatelska współrządziła powiatem. Powiedział, że 
starosta sam decyzji nie podejmuje tylko zarząd, w którym był przedstawiciel Platformy 
Obywatelskiej. Zaznaczył, że pod raportem podpisał się Starosta i to on jest autorem. 
Powiedział, że życzy zarządowi, aby ta kadencja owocowała właśnie takimi środkami 
zewnętrznymi na inwestycje, które będą służyły mieszkańcom powiatu pruszkowskiego. 
Wyraził nadzieję, że poziom dofinansowania zostanie utrzymany. Przypomniał, że powiat  
w 2021 roku otrzymał dofinansowanie z budżetu państwa w wysokości 70 mln zł, w 2022 
roku ponad 17 mln zł, a w 2023 r. blisko 19 mln zł. Zwrócił uwagę niepokojąc się , że deficyt 
w powiecie rośnie bardzo szybko. W roku 2021 wynik budżetu był na plusie 21 640 000  zł,  
w roku 2022 - na minusie 2,5 mln zł, a rok 2023, to kwota minus 76 mln zł. Ta dynamika jest 
dosyć mocna i szybka. Zwrócił się do zarządu o pamiętanie o tym przy konstruowaniu 
budżetu na przyszły rok. Zacytował zdanie z raportu znajdujące się we wstępie Jednocześnie 
należy podkreślić istotny wpływ, jaki na samorządową gospodarkę finansową wywarła  
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w minionym roku nadal rosnąca inflacja. Niestabilne ceny paliw oraz żywności w istotny 
sposób negatywnie wpłynęły na rynek, co niejednokrotnie powodowało konieczność znacznej 
weryfikacji części zamierzeń budżetowych oraz było przyczyną istotnych trudności w realizacji 
zaplanowanych wcześniej zamierzeń inwestycyjnych i zwrócił uwagę, że jest to 
zaprzeczaniem zdania zacytowanego przez radną Magdalenę Beyer o największej pozycji 
dochodów majątkowych ze środków zewnętrznych, w tym rządowych. Kończąc swoją 
wypowiedź powiedział, że klub radnych Prawa i Sprawiedliwości będzie przeciw udzieleniu 
Zarządowi wotum zaufania. 
 
O godz. 18.06 sesje opuściła radna Magdalena Beyer. 
 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że zrealizowany został największy budżet w historii 
powiatu wykonano inwestycje, z których możemy być dumni. Uważa, że poprzedni zarząd 
wykonał za zgodą rady fantastyczną pracę. Odnosząc się do stwierdzenia o inflacji, 
to podkreślił, że był to olbrzymi problem. Budżet powiatu odczuł to mocno w związku 
z podniesieniem kwot realizacji inwestycji. Podkreślił, że w dniu dzisiejszym wszyscy mogą 
być dumni, że zarząd mimo wzrostów cen zrealizował zaplanowane inwestycje, 
a podejmowane decyzje były jak najbardziej słuszne.  
Radny Konrad Sipiera powiedział, że nie został zrozumiany. Podkreślił, że zwracał uwagę 
na rosnący deficyt, a nieograniczanie inwestycji.  
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że jedno jest nieodłącznym elementem, drugiego. 
Inwestycje kosztują, a zrealizowano inwestycje największe od początku powstania powiatu. 
Przypomniał, że rada powiatu pozytywnie się do tego odnosiła i akceptowała podejmując 
uchwały. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki dodał, że to wzrost zadłużenia wynika też ze wzrostu 
kosztów kredytu, co jest następstwem rosnącej inflacji. W związku z tym koszty deficytu 
wzrosły. Jednak jeśli patrzymy na liczby i zwrócimy, jakie jest de facto zadłużenie powiatu, - 
niecałe 30%. Biorąc pod uwagę wskaźniki to są gminy i inne samorządy, które się zadłużają 
zdecydowanie bardziej. Pozyskanie kredytu na inwestycje jest bardzo dobrym, wręcz 
wskazanym pomysłem. Deficyt na poziomie 30%, to bardzo dobry wynik.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska odniosła się do części raportu, która jest 
poświęcona ochronie środowiska. W imieniu swoim, ale także mieszkańców powiatu 
zwróciła uwagę, że bardzo duże środki zostały przeznaczone na realizację różnorodnych 
inwestycji, zarówno kubaturowych, jak i inwestycji drogowych, natomiast w odniesieniu do 
wydatków, które zostały poniesione na ochronę środowiska, na tworzenie przestrzeni 
zielonych na terenie naszego powiatu, to te wydatki były daleko niewystarczające. Z raportu 
wynika, że tak naprawdę na tworzenie nowych nasadzeń drzew i krzewów czy tworzenie 
terenów zielonych powiat wydał jedynie 180 tys. zł, a 125 tys. stanowiły środki pozyskane  
z województwa mazowieckiego. Ze środków własnych powiat przeznaczył na nasadzenia 
jedynie 55 tys. zł – co jest bardzo małą kwotą. Zaapelowała do nowego zarządu o bardziej 
sprzyjające rozłożenie akcentów i żeby po prostu w nowym budżecie znalazły się istotne, 
zauważalne środki na nasadzenia, na tworzenie terenów zielonych. Jest to bardzo istotne dla 
mieszkańców powiatu. Uważa, że można to połączyć już na etapie decyzji inwestycyjnych, 
planowania dróg czy kubaturowych inwestycji  i przewidywać także jakieś nasadzenia 
zielone.  
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że podziela stanowisko Pani Wiceprzewodniczącej, 
ale równocześnie jest dumny ze zrealizowanych inwestycji kubaturowych, które będą służyły 
mieszkańcom.  
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Radna Aurelia Zalewska zwróciła uwagę na wzrost wydatków bieżących – 30 mln zł, to jest 
duża kwota, która w poszczególnych latach wynosiła: 173 815 476 zł w 2021 roku, 192 440 
379 zł w 2022 roku i 222 932 742 zł  w 2023 roku. Jeśli chodzi o dochody, to też zauważalne 
jest,  że spadły dochody z PIT-u i CIT. Poprosiła o wyjaśnienie, jakie są tego przyczyny. 
Poprosiła również o przybliżenie na co przeznaczono dotacje celowe z budżetu państwa 
w kwocie 24 888 984 zł i środki z innych źródeł w kwocie 70 655 505 zł. Ponadto zwróciła 
uwagę, że budżet nie jest zrównoważony. Inwestycje były najwyższe w Pruszkowie, a w 
niektórych gminach inwestycje pojawiły się dopiero w końcu kadencji, np. w gminie 
Michałowice, Raszyn i Nadarzyn. 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka powiedziała, że sytuacja wzrostu wydatków 
bieżących miała przede wszystkim miejsce z uwagi na kilka aspektów: rosnące ceny, wzrost 
wynagrodzeń, czyli wzrost płacy minimalnej, co rodziło ze sobą skutki podwyższania 
wynagrodzeń. Jeżeli chodzi o spadek dochodów z PIT-u, to głównym powodem było 
podwyższenie kwoty wolnej od podatku. W 2022 roku z budżetu państwa dostaliśmy znaczną 
kwotę środków, jako uzupełnienie środków z PIT-u. Ta kwota była wpłacona pod koniec roku, 
w 3 ratach: w październiku, listopadzie i w grudniu i znacznie zasiliła budżet. Środki te  
nie zostały w całości wydatkowane i zostały przeniesione do 2023 roku jako wolne środki  
z lat ubiegłych i stanowiły część nadwyżki budżetowej. Natomiast w 2023 roku już tej dopłaty 
z budżetu państwa nie było, bo gdyby w 2022 roku nie zaistniała taka sytuacja, to tendencja 
byłaby od 2021 roku spadkowa. Natomiast w 2022 roku w stosunku do 2021 był wzrost.  
W 2023 roku dopłaty nie było, natomiast stan kwoty wolnej od podatku był taki sam, jak  
w 2022 roku. Natomiast jeżeli chodzi o wzrost wydatków bieżących, to jest taka kolej rzeczy, 
że jeżeli budujemy inwestycje kubaturowe, to ma to swoje późniejsze skutki. Chodzi  
o utrzymanie tych obiektów, które wybudowaliśmy i ma to przełożenie na wzrost wydatków 
bieżących. Najpierw inwestujemy, a później rosną wydatki bieżące związane z utrzymaniem 
obiektów. Taką samą sytuację odnotujemy w 2024 roku w stosunku do roku 2023.  
Dotacje celowe, które otrzymaliśmy, są to dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na 
realizację zadań zleconych, które powiat realizuje. Są to środki z Funduszu Pomocy na 
finansowanie lub dofinansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy, 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, z Funduszu Pracy na wynagrodzenie 
pochodne od wynagrodzeń dla pracowników urzędu pracy. Jeżeli chodzi o dotacje celowe  
w ramach dotacji dochodów majątkowych, dotyczy dotacji m.in. z Unii Europejskiej i Budżetu 
Państwa w ramach projektów realizowanych z udziałem środków unijnych, dofinansowanie 
od Spółki Centralny Port Komunikacyjny, z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej na dofinansowanie wykonania instalacji fotowoltaicznych na terenie 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, z Rządowego Funduszu Polski Ład na 
przebudowę Liceum Ogólnokształcącej im. Tadeusza Kościuszki, z Rządowego Funduszu 
Polski Ład na budowę drogi powiatowej ul. Broniewskiego w Pruszkowie, z Funduszu 
Rozwoju Kultury Fizycznej na budowę pływalni, z Funduszu Solidarnościowego w ramach 
programu Centra Opiekuńczo-Mieszkalne, z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 
rozbudowę ul. Komorowskiej w Pruszkowie, z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 
rozbudowę ul. Sokołowskiej. Z budżetu Województwa Mazowieckiego na przebudowę 
Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki, na budowę SOSW w Pruszkowie. 
Z tytułu pomocy finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego, od 
gminy Michałowice na rozbudowę ul. Dworcowej w Piastowie i od Miasta Piastów na 
rozbudowę ul. Dworcowej w Piastowie i ulicy Bodycha w Regułach. 
Radna Aurelia Zalewska zwróciła do Pani Skarbnik o wyjaśnienia dotyczące stwierdzenia, że 
wzrost o 30 mln zł w wydatkach bieżących był wynikiem wzrostu wynagrodzeń, ale 
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informacja o wzroście wynagrodzeń jest w oddzielnej pozycji. Czy to są odrębne 
wynagrodzenia? 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka odpowiedziała, że chodzi o wzrost kwoty wydatków 
bieżących ogółem o 30 mln zł, wiadomo, że wzrost wynagrodzeń jest jedną ze składowych 
wzrostu, wzrost cen towarów i usług, który miał wpływ na zakup materiałów i usług do 
realizacji zadań. Powtórzyła, że utrzymanie nowych budynków i inwestycji kubaturowych, to 
są części składowe ogólnej kwoty wzrostu wydatków bieżących. 
 
Radna Ewa Borodzicz powiedziała, że kilka osób zauważyło, że w raporcie znajduje się pewne 
przekłamanie na temat zrównoważonego rozwoju, ale nie będzie tego rozwijać. Natomiast 
nie zgadza się, że koszty kredytu zwiększały się w czasie, w związku z postępującą inflacją. 
Zwróciła uwagę, że zwiększone zadłużenie z tego wynikające, było spowodowane dość 
nieudolnym opracowywaniem projektów, przykładem jest budowa Powiatowego Centrum 
Opiekuńczo Mieszkalnego w Brwinowie. Ponadto w prezentacji, przedstawiając  
wybudowany budynek „D” szpitala jest przekłamanie, ponieważ został on oddany w roku 
2022, a pokazane Centrum Diagnostyki Kardiologicznej zostało wykonane całkowicie przez 
szpital i fundacje, więc prezentacja wymaga korekty merytorycznej.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 8 i przeszedł do punktu 9. 
 
Ad 9. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Pruszkowskiego wotum zaufania  
/BR-52/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przypomniał, że zgodnie z art. 12 pkt. 6a ustawy 
o samorządzie powiatowym do wyłącznej właściwości rady powiatu należy rozpatrywanie 
raportu o stanie powiatu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 
wotum zaufania dla zarządu z tego tytułu. Na podstawie art. 30a ust. 9 ustawy o samorządzie 
powiatowym po zakończeniu debaty nad raportem, która odbyła się przed chwilą, rada 
powiatu przeprowadza głosowanie nad udzieleniem zarządowi wotum zaufania. Uchwałę  
o udzieleniu wotum zaufania rada podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego 
składu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia 
Zarządowi Powiatu Pruszkowskiego wotum zaufania /BR-52/2024/. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian Ejssymont, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja 
Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Mirosława Śliwińska, Artur 
Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
PRZECIW (4) Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewa Borodzicz. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
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Karta głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.30.2024 w sprawie 
udzielenia Zarządowi Powiatu Pruszkowskiego wotum zaufania została podjęta. Uchwała 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Starosta Adrian Ejssymont ze względu, że to jest udzielenie wotum zaufania za 2023 rok 
zwrócił się do włodarzy VI kadencji, dziękując za pracę, którą wykonali. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 9 i przeszedł do punktu 10. 
 
Ad 10. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budżetu za rok 2023 /BR-42/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił starostę Adriana Ejssymonta o wskazanie 
osoby, która omówi projekt uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnik Powiatu 
Małgorzatę Zielonkę. 
 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka poinformowała, że sprawozdanie finansowe było 
częścią raportu i dość obszernie omówione, w tym miejscu odczytała uchwałę  
nr 3.e./276/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  
23 kwietnia 2024 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 
Pruszkowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Pruszkowskiego za 2023 rok, 
która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przypomniał, że wszyscy radni otrzymali wcześniej 
i zapoznali się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z opinią Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Warszawie; sprawozdaniem finansowym za 2023 rok; opinią 
niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania finansowego za 2023 
rok; informacją o stanie mienia Powiatu Pruszkowskiego oraz stanowiskiem Komisji 
Rewizyjnej. Ponadto przypomniał, że projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2023  
/BR-42/2024/ został także szczegółowo omówiony na komisjach merytorycznych, o których 
opinie poprosił. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska Amanda Mitlejner 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 19 czerwca br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Świercz poinformował,  
że na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 



11 
 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury Sportu i Promocji Mirosława Śliwińska 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 19 czerwca br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
Pytanie zadała: radna Ewa Borodzicz 
Odpowiedzi udzieliła: Kierownik Zespołu Komunikacji Zewnętrznej Sylwia Ładna-
Tobolczyk, 
 
Radna Ewa Borodzicz prosiła o przesłanie na jej maila przedstawioną informację. 
 
W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 
rok 2023 /BR-42/2024/. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, 
Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, 
Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Dorota 
Zglińska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.31.2024 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
za rok 2023 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 10 i przeszedł do punktu 11.  
 
Ad 11. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Pruszkowskiego za 2023 rok  
/BR-53/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Dorotę 
Zglińską o przedstawienie treści wniosku przesłanego do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Zglińska odczytała treść wniosku o udzielenie 
absolutorium wraz z opinią Komisji Rewizyjnej, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przedstawił uchwałę Nr 3.f.1/216/2024 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 6 czerwca 2024 roku  
w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pruszkowskiego  
w sprawie udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Pruszkowskiego za 2023 rok, która 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
absolutorium dla Zarządu Powiatu Pruszkowskiego za 2023 rok /BR-53/2024/, po zapoznaniu 
się przez Radę Powiatu: 

1) ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Pruszkowskiego za 2023 r.; 
2) ze sprawozdaniem finansowym za 2023 r.; 
3) z opinią biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego; 
4) z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym sprawozdaniu 

z wykonania budżetu; 
5) z informacją o stanie mienia Powiatu Pruszkowskiego; 
6) ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian Ejssymont, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja 
Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Mirosława Śliwińska, Artur 
Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
PRZECIW (4) Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewa Borodzicz. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.32.2024 w sprawie 
absolutorium dla Zarządu Powiatu Pruszkowskiego za 2023 rok została podjęta. Uchwała 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki podziękował Komisji Rewizyjnej za profesjonalizm 
i rzetelną pracę nad wypracowaniem wniosku o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Pruszkowskiego za 2023 r. 
 
Starosta Adrian Ejssymont powiedział, że z ogromną przyjemnością i satysfakcją może 
ogłosić, że Zarząd Powiatu Pruszkowskiego otrzymał absolutorium za miniony rok. Jest 
to dowód uznania dla ciężkiej pracy, jaką wykazali członkowie zarządu poprzedniej kadencji 
w realizacji zadań powiatu. Przede wszystkim podziękował za ich determinację i wysiłki. 
Podziękował również wszystkim pracownikom Starostwa Powiatowego w Pruszkowie  
i jednostek organizacyjnych powiatu za rzetelną pracę oraz za realizację licznych projektów 
i inicjatyw, które przyczyniły się do poprawy jakości życia naszych mieszkańców. Miniony rok 
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nie był wolny od wyzwań. Zmiany gospodarcze i społeczne postawiły przed zarządem 
poprzedniej kadencji liczne trudności. Mimo to zarząd skutecznie zrealizował wiele 
inwestycji. Uważa, że wszyscy mieszkańcy mogą być dumni z zaprezentowanych efektów 
działań, szczególnie inwestycji w edukację, sport i pomoc społeczną. Sukces to przede 
wszystkim codzienna, systematyczna i rzetelna praca. To zgrany i zaangażowany zespół, 
terminowo realizujący powierzone działania. To dzięki temu powstają wielkie rzeczy. 
Również podziękował radnym poprzedniej kadencji i obecnej kadencji za ich konstruktywną 
współpracę oraz wsparcie i zaangażowanie. To dzięki wspólnym wysiłkom udało się tak wiele 
osiągnąć. Udzielenie absolutorium to również dowód na to, że ta praca jest trudna, jest 
doceniana i ma realny wpływ na rozwój powiatu. Powiedział, że jednocześnie zdaje sobie 
sprawę, że czeka wiele wyzwań, jednak jest przekonany, że z obecnym zarządem i radą oraz 
mieszkańcami można stawić czoła każdemu zadaniu. Celem Zarządu jest praca na rzecz 
dalszego rozwoju powiatu, poprawy infrastruktury, jakości, edukacji, służby, zdrowia i innych 
kluczowych obszarów życia społecznego. Na zakończenie raz jeszcze podziękował wszystkim 
za zaangażowanie i za wsparcie.  
 
Radny Krzysztof Rymuza - starosta poprzedniej kadencji - podziękował za tak dużo miłych 
i ciepłych słów na temat pracy poprzedniego Zarządu. Jednak to cała rada i cały zarząd 
pracowali przez 4 lata, którego podsumowaniem była poprzednia kadencja i wyraził nadzieję, 
że ta rada, ten zarząd osiągnie jeszcze więcej, czego serdecznie życzy. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 11 i przeszedł do punktu 12. 
 
O godz. 19:11  przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę. 
O godz. 19:28  przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Ad 12. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  
/BR-43/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały Skarbnik Powiatu 
Małgorzatę Zielonkę. 
 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka poinformowała, że uchwała była szeroka omawiana 
na posiedzeniach komisji i w związku z tym omówi tylko autopoprawki do projektu uchwały.  
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła autopoprawkę do projektu uchwały, która 
stanowi załącznik nr 18. Poinformowała, że w wydatkach majątkowych w klasyfikacji 
budżetowej dział 851 ochrona zdrowia rozdział 85111 Szpitale ogólne w § 622 dotacja celowa 
z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji, zakupów 
inwestycyjnych oraz innych jednostek sektora finansów publicznych - z zadania pod nazwą 
„Projekt Oddziału Intensywnej Terapii” przenosi się środki w wysokości 400 000 zł na nowe 
zadanie pod nazwą „Projekt pomieszczeń i wyposażenia apteki szpitalnej oraz szatni dla 
personelu”. 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła autopoprawkę nr 2 do projektu uchwały, 
która stanowi załącznik nr 19. Poinformowała, że autopoprawka nr 2 polega na zwiększeniu 
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planu wydatków i przychodów z tytułu wolnych środków w wysokości 946,90 zł. Środki te po 
stronie wydatków mają być przeznaczone na zwrot dotacji, od Centralnego  
Portu Komunikacyjnego Sp. z o. o. na realizację programu „Wzmocnienie zdolności 
administracyjnych Starostwa Powiatowego w Pruszkowie”. Program ten w większości był 
zrealizowany w ubiegłym roku. W tym roku wydatki ograniczyły się wyłącznie do zapłaty za 
szkolenie i rozliczenie. Z rozliczenia dotacji wynika, że podlega zwrotowi kwota 946,90 zł, 
która zostanie  pokryta z wolnych środków, a kwota nie wydatkowanej dotacji w roku 2023 
weszła do puli ogólnej nadwyżki do budżetu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinie komisji merytorycznych. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska Amanda Mitlejner 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 19 czerwca br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Świercz poinformował,  
że na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Śliwińska 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 19 czerwca br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: radny Konrad Sipiera, członek Zarządu Patryk Grabowski, Dyrektor 
SPZZOZ w Pruszkowie Robert Krawczyk, radny Grzegorz Mroczek, starosta Adrian 
Ejssymont, wiceprzewodniczący Rady Powiatu Paweł Siekierko, radna Ewa Borodzicz, 
radna Aurelia Zalewska. 
 
Radny Konrad Sipiera zgłosił wniosek o przesunięcie 200 000 zł z zadania inwestycyjnego 
pn. Projekt Oddziału Intensywnej Terapii na nowe zadanie inwestycyjne pn. Projekt 
pomieszczeń i wyposażenia apteki szpitalnej i wyposażenia szatni w związku z kontrolą 
Sanepidu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
PRZECIW (19) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, 
Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, 
Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Dorota 
Zglińska. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że wniosek o przesunięcie 200 000 zł 
z zadania inwestycyjnego pn. Projekt Oddziału Intensywnej Terapii na nowe zadanie 
inwestycyjne pn. Projekt pomieszczeń i wyposażenia apteki szpitalnej i wyposażenia szatni 
w związku z kontrolą Sanepidu, nie uzyskał wystarczającej liczby głosów. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę 
budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  /BR-43/2024/ wraz z autopoprawkami. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, 
Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, 
Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, 
Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.33.2024 w zmieniająca 
uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 została podjęta. Uchwała 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 12 i przeszedł do punktu 13.  
 
Ad 13. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-44/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 23 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały skarbnik Powiatu 
Małgorzatę Zielonkę. 
 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła projekt uchwały i przedstawiła 
uzasadnienie. Poinformowała, że dokonuje się aktualizacji WPF w związku z wprowadzonymi 
zmianami w budżecie powiatu w 2024 roku, uchwałami zarządu oraz przedłożonymi 
wnioskami do zmian budżetowej na 2024 rok. W zakresie przedsięwzięć wprowadza się 
następujące zmiany dotyczą przedsięwzięć z zakresu wydatków majątkowych: 
- w zadaniu Budowa Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego Pruszków ul. Wapienna 
zmniejsza się łączne nakłady i limit wydatków w 2024 roku o 321 000 zł oraz zmniejsza się 
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limit zobowiązań o 356 844, 85 zł w związku z zakończeniem realizacji zadania; 
- w zadaniu Przebudowa dp nr 3130W Aleja Tysiąclecia w Piastowie zmniejsza się łączne 
nakłady finansowe oraz limit wydatków w 2024 roku o 34 090 zł oraz zmniejsza się limit 
zobowiązań o 1 000 600 zł w związku z zakończeniem realizacji zadań. 
 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła autopoprawkę do projektu uchwały, która 
stanowi załącznik nr 24. Poinformowała, że zmiany do przesłanego projektu uchwały 
są związane z koniecznością zwrotu na rzecz Centralnego Portu Komunikacyjnego Sp. z o. o. 
części dotacji z programu „Wzmocnienie zdolności administracyjnych Starostwa 
Powiatowego w Pruszkowie”. Dochody ogółem i bieżące w 2024 r. zwiększa się o 438 784,69 
zł. Wydatki ogółem w 2024 r. zwiększa się o 1 000 289,75 zł, z tego: wydatki bieżące zwiększa 
się 1198 544,79 zł, a wydatki majątkowe zmniejsza się o 198 255,04 zł. Zmiany wpływają na 
zwiększenie deficytu budżetu w 2024 r. o 561 505,06 zł.  Przychody budżetu 2024 r. zwiększa 
się o 561 505,06 zł.  W zakresie przedsięwzięć wprowadza się zmiany wydatków 
majątkowych {wykaz przedsięwzięć do WPF):  w poz. 1.3.2.1 „Budowa Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego Pruszków" zmniejsza się łączne nakłady finansowe i limit 
wydatków w 2024 r. o 321 000 zł oraz zmniejsza się limit zobowiązań o 356 844,85 zł 
w związku z zakończeniem realizacji zadania; w poz. 1.3.2.12 „Przebudowa drogi powiatowej 
nr 3130W Aleja Tysiąclecia w Piastowie" zmniejsza się łączne nakłady finansowe i limit 
wydatków w 2024 r. o 34 090 zł oraz zmniejsza się limit zobowiązań o 1 600 000 zł w związku 
z zakończeniem realizacji zadania. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinie komisji merytorycznych. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska Amanda Mitlejner 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 19 czerwca br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Śliwińska 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 19 czerwca br. projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-2031  
/BR-44/2024/ wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Ewa Borodzicz, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian Ejssymont, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja 
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Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Mirosława Śliwińska, Artur 
Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
BRAK GŁOSU (1) Julia Burzec. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.34.2024  
zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego 
na lata 2024-2031 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 13 i przeszedł do punktu 14.  
 
Ad 14. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 2023 /BR-45/2024/. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały Dyrektora SPZZOZ  
w Pruszkowie Roberta Krawczyka. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pruszkowie Robert Krawczyk omówił projekt uchwały i przedstawił 
uzasadnienie. Poinformował, że szpital co roku ma obowiązek zlecenia przeprowadzenia 
rocznego sprawozdania finansowego przez biegłego rewidenta. Sprawozdanie za okres 
od 1 stycznia do 31 grudnia roku 2023 zostało zbadane przez firmę, audyt i doradztwo KPW 
z siedzibą w Łodzi, wyłonioną w drodze postępowania przetargowego. To już drugi raz z rzędu, 
kiedy ta firma audytowała szpital. Zdaniem biegłego rewidenta sprawozdanie w sposób 
rzetelny przedstawia sytuację majątkową jednostki, zostało sporządzone na podstawie 
prawidłowo prowadzonych ksiąg rachunkowych zgodnie z przepisami rozdziału 2 ustawy 
o rachunkowości. Sprawozdanie jest zgodne co do formy i treści z obowiązującymi jednostkę 
przepisami prawo oraz statutem szpitala. W opinii biegło zamieszczony został zapis dotyczący 
tego, iż biegły widzi zagrożenie co do dalszej możliwości prowadzenia działalności statutowej 
szpitala ze względu na zadłużenie.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinie komisji merytorycznych. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Świercz poinformował,  
że na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
Pytania zadała: Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska. 
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Odpowiedzi udzielił: Dyrektor SPZZOZ w Pruszkowie Robert Krawczyk. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 2023 /BR-45/2024/. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, 
Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, 
Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, 
Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (1) Konrad Sipiera. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.35.2024 w sprawie 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 2023 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik 
nr 29 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 14 i przeszedł do punktu 15.  
 
Ad 15. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie zbycia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BR-46/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 30 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały Dyrektora SPZZOZ  
w Pruszkowie Roberta Krawczyka. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pruszkowie Robert Krawczyk omówił projekt uchwały i przedstawił 
uzasadnienie. Poinformował, że szpital dysponował aparatem rentgenowskim, który został 
zakupiony w 2018 roku. To urządzenie znalazło swoją lokalizację w jednej z sal chorych 
w oddziale chirurgii - sala została zlikwidowana jako sala chorych.  Sala została przygotowana 
w  należytym stopniu – jeżeli chodzi o promieniowanie jonizujące rentgen został umieszczony 
w tamtym miejscu, ponieważ kiedyś w tym szpitalu nie było zakładu diagnostyki obrazowej 
zlokalizowanej w jednym miejscu. Wraz z oddaniem budynku pozyskano nowoczesny oddział 
diagnostyki obrazowej, zlokalizowany na poziomie -1, w którym miejsce znalazł zakupiony z 
dotacji tomograf komputerowy mammograf – przeniesiony ze starej pracowni mammografii 
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i 2 aparaty USG, natomiast zdjęcia rentgenowskie nadal były wykonywane na starym 
aparacie w oddziale chirurgii, co stanowiło dosyć spory kłopot, jeżeli chodzi o transport 
chorych. Podjęto odpowiednie działania i udało się pozyskać nowoczesny aparat 
rentgenowski tzw. płucno – kostny umożliwiający wykonywanie każdego rodzaju zdjęcia 
zarówno w pozycji leżącej, jak i stojącej. Jest to aparat, który szybuje nad sufitem i umożliwia 
ustawienie każdej ekspozycji. Aparat udało się pozyskać od Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy, jego koszt to prawie 1,5 miliona zł. Aparat został umieszczony w gotowym 
pomieszczeniu w zakładzie diagnostyki obrazowej, który był przygotowany już pod aparat 
rentgenowski. Natomiast środków finansowych z dotacji nie starczyło na zakup tego aparatu. 
Tym samym aparat, który funkcjonował w szpitalu, stał się zbędny, a dodatkowo generował 
koszty. W oczekiwaniu na zakończenie 5 lat od momentu pozyskania urządzenia z projektu, 
stwierdzono, że aparat należy sprzedać, a salę, którą zajmował przekazać dla pacjentów 
oddziału chirurgii. W oddziale jest 18 łóżek pacjentów zwykłych + 2 łóżka tzw. 
intensywniejszego nadzoru – realnie przebywa tam pomiędzy 25 a 28 osób, a te osoby leżą 
na dostawkach w korytarz bądź są ściśnięte w sali. Gdy aparat zostanie sprzedany w sali 
znajdą się 3 albo 4 łóżka. Szpital wystąpił do Rady Społecznej oraz Zarządu Powiatu 
o wyrażenie zgody na sprzedanie tego aparatu rentgenowskiego. W opinii biegłego sprzęt 
wycenia się na 250 000 zł, natomiast jego wartość likwidacyjną na 82 000 zł. Oznacza to, że 
ta wartość rynkowa 250 000 zł to potencjalna cena, jaką może zapłacić nabywca, ale wliczony 
jest w nią także demontaż aparatu w siedzibie szpitala, transport do innej siedziby, montaż, 
wszystkie ustawienia, wizy, przeglądy itd. Ta wartość likwidacyjna stanowi kwotę, którą 
teoretycznie szpital mógłby otrzymać.  Środki zostaną przeznaczone na rewitalizację dawnej 
sali chirurgicznej.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o opinie komisji merytorycznych. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Administracji Arkadiusz Wencel poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Świercz poinformował,  
że na posiedzeniu w dniu 20 czerwca br. projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zbycia 
aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej  
w Pruszkowie /BR-46/2024/. 
 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne:  
ZA (22) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, 
Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, 
Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, 
Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (1) Konrad Sipiera. 
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NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.36.2024 w sprawie zbycia 
aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej  
w Pruszkowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 15 i przeszedł do punktu 16.  
 
Ad 16. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie delegowania radnych powiatu do prac w Komisji Bezpieczeństwa 
 i Porządku /BR-47/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił starostę o wyznaczenie osoby 
do omówienia projektu uchwały. 
 
Starosta Adrian Ejssymont poprosił o omówienie projektu uchwały Kierownika Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego Waldemara Pielata. 
 
Kierownik Zespołu Zarządzania Kryzysowego Waldemar Pielat omówił projekt uchwały 
i przedstawił uzasadnienie. Poinformował, że zgodnie z art. 38a ustawy o samorządzie 
powiatowym W celu realizacji zadań starosty w zakresie zwierzchnictwa nad powiatowymi 
służbami, inspekcjami i strażami oraz zadań określonych w ustawach w zakresie porządku 
publicznego i bezpieczeństwa obywateli, tworzy się komisję bezpieczeństwa i porządku. 
W skład komisji  wchodzą: starosta jako przewodniczący komisji; dwóch radnych 
delegowanych przez radę powiatu; trzy osoby powołane przez starostę spośród osób 
wyróżniających się wiedzą o problemach będących przedmiotem prac komisji oraz 
cieszących się wśród miejscowej społeczności osobistym autorytetem i zaufaniem 
publicznym, w szczególności przedstawicieli samorządów gminnych, organizacji 
pozarządowych, pracowników oświaty, a także instytucji zajmujących się zwalczaniem 
zjawisk patologii społecznych i zapobieganiem bezrobociu; dwóch przedstawicieli 
delegowanych przez komendanta powiatowego policji. 17 stycznia 2023 r. rozpoczęła się VII 
kadencja Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Uczestnictwo radnego w pracach komisji ustaje 
z wygaśnięciem mandatu i w związku z tym należy uzupełnić skład komisji o 2 radnych 
z aktualnej kadencji rady powiatu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił o zgłaszanie kandydatów do prac w Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
Radna Mirosława Śliwińska zgłosiła kandydaturę radnego Sławomira Walendowskiego.  
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił zgłoszonego kandydata  o wyrażenie zgody 
na kandydowanie do prac Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
Radny Sławomir Walendowski wyraził zgodę. 
 
Radny Konrad Sipiera zgłosił kandydaturę radnej Aurelii Zalewskiej. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił zgłoszoną kandydatkę o wyrażenie zgody 
na kandydowanie do prac Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Radna Aurelia Zalewska wyraziła zgodę. 
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski zgłosił kandydaturę radnego Arkadiusza Wencla.  
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił zgłoszonego kandydata  o wyrażenie zgody na 
kandydowanie do prac Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
Radny Arkadiusz Wencel wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Sławomira Walendowskiego do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian Ejssymont, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, 
Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad 
Sipiera, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, 
Dorota Zglińska. 
PRZECIW (2) Grzegorz Mroczek, Aurelia Zalewska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewa Borodzicz. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Aurelii 
Zalewskiej do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 17, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Aurelia Zalewska. 
PRZECIW (2) Artur Świercz, Sławomir Walendowski. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (17) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian 
Durma, Adrian Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, 
Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał 
Sieradzki, Mirosława Śliwińska, Arkadiusz Wencel, Dorota Zglińska. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Arkadiusza Wencla do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne:  
ZA (18) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Michał Pihowicz, 
Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, 
Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, Dorota Zglińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, Konrad Sipiera, Arkadiusz 
Wencel, Aurelia Zalewska. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
delegowania radnych powiatu do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku /BR-47/2024/ 
w osobach:  

1) radnego Sławomira Walendowskiego; 
2) radnego Arkadiusza Wencla. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne:  
ZA (22) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Aneta Pawłowska, 
Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał 
Sieradzki, Konrad Sipiera, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, 
Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Grzegorz Mroczek. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.37.2024  
w sprawie delegowania radnych powiatu do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 16 i przeszedł do punktu 17.  
 
Ad 17. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /BR-39/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 39 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Janusza Rajkowskiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Rajkowski omówił projekt 
uchwały i przedstawił uzasadnienie. Poinformował, że skarga została złożona na działania 
Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Pruszkowie. Po wnikliwej 
analizie skargi oraz zapoznaniu się wyjaśnieniami pani Dyrektor, komisja jednogłośnie 
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rekomenduje uznanie skargi za bezzasadną.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
rozpatrzenia  skargi /BR-39/2024/. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, 
Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, 
Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, 
Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.38.2024 w sprawie 
rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 17 i przeszedł do punktu 18.  
 
Ad 18. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /BR-40/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 42 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Janusza Rajkowskiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Rajkowski omówił projekt 
uchwały i przedstawił uzasadnienie. Poinformował, że skarga została złożona na działania 
dyrektor LO im. T. Zana w Pruszkowie. Komisja po analizie treści skargi oraz po zapoznaniu 
się z wyjaśnieniami nie dopatrzyła się błędów w postępowaniu dyrektora oraz innych 
pracowników placówki i rekomenduje uznanie skargi za bezzasadną. Ponadto poinformował, 
że skarga została skierowana również do kuratorium, czyli organu merytorycznie 
nadzorującego szkołę.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
rozpatrzenia  skargi /BR-40/2024/. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) Ewa Borodzicz, Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian 
Ejssymont, Karolina Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, 
Aneta Pawłowska, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, 
Paweł Siekierko, Rafał Sieradzki, Konrad Sipiera, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, 
Sławomir Walendowski, Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.39.2024 w sprawie 
rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 454do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Rajkowski zgłosił wniosek  
o wprowadzenie do porządku sesji punktu projekt podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi /BR-54/2024/. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad po punkcie 18 punktu: podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  
/BR-54/2024/. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian Ejssymont, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, 
Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał 
Sieradzki, Konrad Sipiera, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, 
Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (1) Ewa Borodzicz. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że porządek obrad został rozszerzony, 
a kolejność punktów zmieniła się odpowiednio.  
 
Porządek obrad IV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego po zmianach: 
1. Otwarcie IV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
5. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
6. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
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7. Informacja nr 1/2024 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 8 maja 2024 
roku do 12 czerwca 2024 roku /BR-41/2024/. 

8. Raport o stanie Powiatu Pruszkowskiego za 2023 rok i debata nad raportem  
/BR-38/2024/. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Pruszkowskiego wotum 
zaufania /BR-52/2024/. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2023 /BR-42/2024/. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Pruszkowskiego 
za 2023 rok /BR-53/2024/.  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 
2024 /BR-43/2024/. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-44/2024/. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie za rok 2023 /BR-45/2024/. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BR-46/2024/. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych powiatu do prac w Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku /BR-47/2024/. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /BR-39/2024/. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /BR-40/2024/. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /BR-54/2024/. 
20. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych. 
21. Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu. 
22. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 18 i przeszedł do punktu 19.  
 
Ad 19. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: podjęcie 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /BR-54/2024/. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 46 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Janusza Rajkowskiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Rajkowski omówił projekt 
uchwały i przedstawił uzasadnienie. Poinformował, że skarga została  rozpatrzona w dniu 
dzisiejszym przy pełnym składzie komisji oraz krótkiej analizie oraz rozmowie z Naczelnikiem 
Wydziału Inwestycji i Drogownictwa. Skarżący domagał się informacji publicznej na temat 
projektu, który jeszcze nie został wykonany, w związku z powyższym nie można mu było tego 
projektu udostępnić i udzielić odpowiedzi, która by go satysfakcjonowała. Skarga wynikała po 
prostu 
z braku wiedzy Skarżącego. Komisja rekomenduje uznanie skargi za bezzasadną. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki otworzył dyskusję. 
Radny Sławomir Walendowski zgłosił uwagę dotyczącą nazwiska Skarżącego oraz 
miejscowości.  
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Rajkowski poprosił o głosowanie 
uchwały z autopoprawką zgłoszoną przez radnego Sławomira Walendowskiego.  
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
rozpatrzenia  skargi /BR-54/2024/ wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Julia Burzec, Małgorzata Chmielewska, Krystian Durma, Adrian Ejssymont, Karolina 
Gawkowska, Patryk Grabowski, Amanda Mitlejner, Grzegorz Mroczek, Aneta Pawłowska, 
Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Krzysztof Rymuza, Paweł Siekierko, Rafał 
Sieradzki, Konrad Sipiera, Mirosława Śliwińska, Artur Świercz, Sławomir Walendowski, 
Arkadiusz Wencel, Aurelia Zalewska, Dorota Zglińska. 
BRAK GŁOSU (1) Ewa Borodzicz. 
NIEOBECNI (4) Magdalena Beyer, Michał Kucharski, Marcin Rybicki, Ewa Rybka. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr IV.40.2024 w sprawie 
rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 48 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 19 i przeszedł do punktu 20.  
 
Ad 20. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem są: interpelacje 
 i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że: 
− w dniu 24 maja br. radny Marcin Rybicki złożył dwa wnioski, odpowiedzi zostały udzielone 

w dniu 4 czerwca br. 
− w dniu 24 maja br. radny Paweł Siekierko złożył wniosek, odpowiedź została udzielona  

w dniu 5 czerwca br. 
− w dniu 24 maja br. radna Dorota Zglińska zgłosiła wniosek, odpowiedź została udzielona 

w dniu 6 czerwca br. 
− w dniu 21 czerwca br. radna Aurelia Zalewska zgłosiła dwa wnioski, odpowiedzi zostały 

udzielone w dniu 18 czerwca 2024 r. 
− w dniu 19 czerwca br. radna Magdalena Beyer zgłosiła zapytanie, na którą odpowiedź 

zostanie udzielona w ustawowym terminie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos 
w punkcie. 
 
Starosta Adrian Ejssymont w odpowiedzi na wcześniejszą prośbę radnego Konrada Sipiery 
poinformował, że uzasadnienia do uchwał zarządu w sprawie zmian w budżecie będą 
dołączane do informacji o pracy Zarządu, przekazywanej radnym wraz z materiałami na sesje.  
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Radna Aurelia Zalewska poinformowała, że w dniu wczorajszym odbyło się uroczyste 
otwarcie wyremontowanej Al. Marii Dąbrowskiej w Komorowie. Wyraziła zadowolenie 
mieszkańców z faktu, że po 20 latach udało się wyremontować tę drogę. Poinformowała, że 
mieszkańcy sygnalizują inne potrzeby niezbędne do poprawy funkcjonowania alei takie jak  
spowolnienie ruchu, poprawa widoczności oraz inne kwestie techniczne, które będą na 
bieżąco zgłaszali obecnemu Zarządowi. Następnie radna Aurelia Zalewska zapytała o termin 
zakończenia prac w ciągu pieszo rowerowym w ulicy Sokołowskiej w Sokołowie i czy te prace 
to jeszcze mogą być spowolnione, czy zostaną wykonane zgodnie z nowym terminem. 
Z napływających do radnej informacji wynika, że opóźnienie spowodowane zostało 
w związku z problemami z siecią energetyczną i decyzjami, które w tym zakresie musiały 
zapaść.  
 
Radny Krzysztof Rymuza zasugerował, aby dbając o bezpieczeństwo i jakość tej drogi, 
rozpoczęto rozmowy z panią wójt w kwestii przejęcia przez gminę Al. Marii Dąbrowskiej. 
Wójt Pachecka obiecała, że w momencie wykonania remontu i przebudowy tej drogi gmina 
Michałowice przejmie ją. Wydział gospodarki nieruchomościami uporządkował sprawy 
związane z własnością działek. Podobne rozmowy niespełnione, były również 
w zakresie ulic Parkowej, ks. Woźniaka oraz Sąsiedzkiej.  
 
Starosta Adrian Ejssymont poinformował, że w dniu jutrzejszym zaplanowane jest spotkanie 
z Wójt Gminy Michałowic, podczas którego zostanie poruszona kwestia przekazania Al. Marii 
Dąbrowskiej. Zarząd chce zobaczyć jakie spojrzenie na tę sprawę ma w obecnej kadencji pani 
wójt i czy zdanie dotyczące przejęcia drogi zostanie podtrzymane. Zarząd postara się 
wypracować stanowisko, o którym radni zostaną poinformowani. W kwestii terminu 
zakończenia prac w ul. Sokołowskiej poinformował, ze planowane jest na koniec sierpnia.  
 
Radna Aurelia Zalewska zauważyła, że starosta Adrian Ejssymont wspominał o tym, 
że odbędą się spotkania dotyczące zadań gmin. Jutro ma odbyć się spotkanie z wójt Gminy 
Michałowice. Zapytała o zdanie starosty na temat takich spotkań organizowanych z udziałem 
radnych.  
 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że jeżeli chodzi o spotkanie z panią wójt, to nie 
dotyczy inwestycji, o których wcześniej miał okazje rozmawiać z radnymi. Poinformował, że  
poprosił szefów klubów o wskazanie terminu objazdu dróg. Do tej pory nie padła żadna 
propozycja. Zaproponował objazd jednej gminy na dzień. Następnie poinformował, że 
planowana jest wideo rejestracja dla radnych, którzy w objeździe nie będą mogli uczestniczyć. 
Po wypracowaniu wniosków z radnymi planowane jest spotkanie z włodarzami gmin. 
 
Radna Aurelia Zalewska poprosiła o informację w jaki sposób radni mają zgłaszać propozycje 
terminu. 
 
Starosta Adrian Ejssymont zaproponował spotkanie szefów klubów i ustalenie terminu. 
Dodał, że jest otwarty na propozycje. 
 
Starosta Krzysztof Rymuza zauważył, że problemy zrównoważonego rozwoju wynikają 
właśnie z tego, że radni z poszczególnych gmin nie mają wiedzy na temat sytuacji na drogach 
innych gmin. Zasugerował, żeby film został zaprezentowany na posiedzeniu komisji i dał 
wiedzę wszystkim radnym na temat tego, jak wyglądają drogi w innych gminach. 
W poprzedniej kadencji niejednokrotnie były dyskusje na temat poprawy stanu dróg 
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w poszczególnych gminach. Radni powinni jak najwięcej oglądać i uczestniczyć w objazdach 
nie tylko swoich gmin. Zauważył, że frekwencja na tego typu objazdach zwykle była bardzo 
niska.  
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski z uwagi na ewentualną niedyspozycję czasową radnych, 
Zarząd poprosił naczelnika Wydziału Inwestycji o przygotowanie oferty na przygotowanie 
materiałów filmowych z dokumentacji objazdu dróg. Następnie zaproponował, jakie 
przewodniczący Klubu Koalicji Obywatelskiej spotkanie przewodniczących klubów w celu 
ustalenia terminu objazdu oraz harmonogramu.  
 
Radny Konrad Sipiera zapytał o klucz doboru osób, które uczestniczą w spotkaniach. 
Na Facebooku powiatu zamieszczona została informacja dotycząca spotkania z wójt Gminy 
Raszyn, które dotyczyło wspólnych projektów z zakresu drogownictwa i wizji rozwoju gminy. 
W spotkaniu uczestniczyli również m.in.: przewodniczący rady powiatu pruszkowskiego, 
zastępca wójta gminy Raszyn oraz radny Krystian Durma. Zapytał czy wszyscy radni z gminy 
Raszyn zostali poinformowani o spotkaniu.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki odpowiedział, że to on był inicjatorem i organizatorem 
spotkania, na które zaprosił zarząd powiatu oraz osoby z terenu gminy. Spotkanie nie trwało 
długo i miało charakter zapoznawczo-poglądowy. Bardzo wstępnie rozmawiano 
o inwestycjach w gminie Raszyn.  
 
Starosta Adrian Ejssymont wyjaśnił, że został zaproszony na spotkanie zorganizowane nie 
z inicjatywy zarządu. Spotkanie miało charakter zapoznawczy zostały nakreślone kwestie, 
które zarząd będzie chciał omówić w przyszłości w szerszym gronie.  
 
Radny Konrad Sipiera wyjaśnił, że pytanie było spowodowane brakiem zaproszenia 
wszystkich radnych z terenu gminy Raszyn np. radnego Michała Kucharskiego, który do 
niedawna pełnił funkcję zastępcy wójta gminy Raszyn i swoją wiedzą mógłby wzbogacić takie 
spotkanie. Zapytał dlaczego radny Michał Kucharski nie został zaproszony na spotkanie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki odpowiedział, że nie zaprosił radnego Michała 
Kucharskiego i nie będzie go zapraszał na tego typu spotkania, ze względu na jego bardzo 
negatywne działania podejmowane w poprzedniej kadencji, podczas której obejmował 
stanowisko zastępcy wójta gminy. Poinformował, że nie chciałby kontynuować tego tematu 
na forum. 
 
Radny Konrad Sipiera odpowiedział, że wróci do tematu. W kwestii działek 
w Brwinowie, które leżą między drogą wojewódzką w kierunku Grodziska Mazowieckiego, 
a ulicą Pszczelińską. Przypomniał, że jakiś czas temu w jednym z gabinetów na trzecim piętrze 
w Biurze Zarządu wisiała duża makieta z całym, zaprojektowanym osiedlem. Działki 
w Brwinowie były wystawiane na sprzedaż i nie znalazły się w zainteresowaniu potencjalnych 
inwestorów. Zauważył, że jest to najlepszy moment, aby w tej chwili rozmawiać z władzami 
gminy Brwinów na temat przeznaczenia tych terenów, ponieważ do końca 2025 roku każda 
gmina musi opracować tzw. plan ogólny, który wchodzi w miejsca istniejących studiów 
uwarunkowań. To byłby dobry pomysł, gdyby Zarząd ten teren zaprojektował wg. własnych 
potrzeb, inicjatyw i chęci zagospodarowania, pod kątem zbycia. Na poprzedniej sesji zgłosił, 
że na  skrzyżowaniu ulicy Kościuszki i ul. Sienkiewicza znajdują się pylony, które dosyć mocno 
ograniczają widoczność, jadąc od Al. Wojska Polskiego w kierunku dworca, skręcając w lewo 
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w ulicę Kościuszki, jak i również skręcając ulicy Kościuszki z ul. Sienkiewicza, jadąc w kierunku 
do dworca. Starosta odpowiedział, że miejsce zostało zweryfikowane i usytuowanie pylonu 
ze znakiem na skrzyżowaniu jest właściwe i nie ogranicza widoczności. Zasugerował, że jest 
to jeden z elementów, który mógłby zostać wspólnie obejrzany i przedyskutowany. Zdaniem 
radnego pylony bardzo mocno ograniczają widoczność w tym miejscu. Przypomniał, że prosił 
o to, aby do projektu budżetu i projektu wieloletniej prognozy finansowej dołączane były 
również wnioski, które składają poszczególne wydziały. Ponowił prośbę o udostępnianie 
radnym tych dokumentów, które usprawnią pracę radnych.  
 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że działki w Brwinowie zostały podzielone pod 
osiedle. Nie zostały zmienione warunki zabudowy, a inwestor nie mając pewności, że będą 
mogły zostać zmienione wycofał się tej inwestycji. Działki zostały podzielone, i wystawione 
na sprzedaż. Przychylił się do prośby o załączanie do projektów uchwał dotyczących zmian 
w budżecie oraz wpf wniosków wydziałów. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Wojciech Wójcik wyjaśnił, że w kwestii 
pylonu to jest takie miejsce, w którym przy stosunkowo niskim samochodzie widoczność jest  
ograniczona. Natomiast w tej organizacji ruchu, która została wdrożona w związku 
z planowaną przebudową na tym skrzyżowaniu znak został zaprojektowany w takiej formule. 
Jeżeli chodzi o miejsce do obserwacji ruchu poprzecznego, zarówno na kierunku tym, który 
znajduje się, jadąc od ulicy Kościuszki w lewą stronę od stacji PKP – widoczność jest 
zachowana. Natomiast zajeżdżając wcześniej można się zatrzymać, tak, żeby ograniczał on 
widoczność. W ocenie wydziału miejsce jest możliwe do funkcjonowania na tym etapie. W 
dalszej przebudowie po utracie gwarancji i dalszej zmianie organizacji ruchu na tym 
skrzyżowaniu poprzez np. usunięcie wysp rozdzielających ruch, czyli kanalizujących go, pylon 
zostanie usunięty. Przy okazji przyszłych zmian w organizacji ruchu w tym zakresie usunięcie 
pylona będzie brane pod uwagę.  
 
Radny Konrad Sipiera poprosił o informację dotyczącą samochodu, którym dokonana została 
weryfikacja drogi. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Wojciech Wójcik w kwestii odpowiedział, że 
weryfikacja została dokonana dwoma samochodami Volkswagenem Caddy oraz Skodą Fabią. 
 
Radny Konrad Sipiera podtrzymał zdanie, żeby radni wspólnie obejrzeli ten fragment. 
W kwestii sprzedaży działek wyjaśnił, że intencją radnego było uzyskanie możliwie najwyższej 
kwoty ze sprzedaży działek, które Zarząd chce sprzedać.  Na tym terenie nie ma ani warunków 
zabudowy ani planu zagospodarowania.  
 
Radny Krzysztof Rymuza zaproponował zamkniecie tematu i zapoznanie się ze szczegółami 
w Wydziale Geodezji i  Gospodarki Nieruchomościami. Wspomniana plansza zabudowy 
jednorodzinnej tego terenu pochodzi sprzed 15 lat i została wyprodukowana na zlecenie 
starosty Elżbiety Smolińskiej. Trwają zabiegi o ustalenie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości powiatowych na terenie gminy 
Brwinów. Znajduje się tam kilkadziesiąt hektarów gruntów powiatowych, które są głównie 
gruntami rolnymi, na których nie ma miejscowego planu przestrzennego. Na części gruntów 
zostało wszczęte postępowanie. Na te części, na których poniżej drogi 719 siedmiokrotnie 
były robione przetargi, bezskutecznie. Następnie podzielono teren na jednohektarowe działki 
i bez planu rolne działki zaczęły się w ubiegłym roku sprzedawać. Zauważył, ze temat jest 
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bardzo obszerny zasugerował przygotowanie przez Wydział Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami omówienia tej kwestii na komisji inwestycji. Następnie zauważył, że 
rozmowy z Brwinowem trwają od lat. Powiat czekał dwa lata na warunki zabudowy 
hektarowych działek znajdujących się przy ulicy Pszczelińskiej. Dodał, że ma wiedzę o  zmianie 
planów już od roku, jednak nie wpłynęło to na błyskawiczne działanie w zmianach warunków. 
Temat jest bardzo szeroki. Zarząd na pewno wie, że musi rozmawiać z władzami gminy 
Brwinów, ponieważ znajduje się tam dużo gruntów powiatowych, które można by 
zagospodarować.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przychylił się do propozycji  omówienia tej kwestii 
na komisji merytorycznej. 
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski przychylił się do propozycji obejrzenia podczas objazdu 
dróg miejsca wskazanego przez radnego Konrada Sipierę. Jeżeli to zagrożenie jest bardzo 
duże, a jego ocena nie może czekać do objazdu radnych, poprosił o przesłanie zdjęcia 
ukazującego ten fragment. W kwestii gospodarki nieruchomościami, poinformował, że 
obecnie ogłoszone zostały 4 przetargi na podstawie operatów szacunkowych niektóre 
operaty szacunkowe wygasały wg prawa, więc kontynuowane są te przetargi z poprzedniej 
kadencji. Poprosił o doprecyzowanie numerów działek, o które pytał radny. Czy radny pytał 
o tę działkę, na której sprzedaż ogłoszono przetarg czy o tereny, grunty rolne, które się tam 
znajdują. 
 
Radny Konrad Sipiera wyjaśnił, że ma wiedzę na temat tego ile lat temu te projekty wstępne 
powstawały i że sprawa trwa tak długo. Jest to pewna nieskuteczność poprzednich zarządów, 
dlatego zasygnalizował tę sprawę dając szansę nowemu zarządowi na jej rozstrzygnięcie.  
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski poinformował, że liczy na owocną współpracę 
ze wszystkimi radnymi ponad podziałami. Wyjaśnił, że na ten moment zarząd nie podjął 
żadnych decyzji. Szkoła jazdy konnej Pa-Ta-Taj, zgłosiła się do nieodpłatnego koszenia  tych 
tereny w zamian za trawę na własny użytek. Członek Zarządu Patryk Grabowski zauważył, 
że powiat otrzymuje także dofinansowania za to, że są to grunty rolnicze.  
 
Radny Sławomir Walendowski zauważył, że sprawa działek trwa od 26 lat. Podziękował 
za koszenia poboczy dróg powiatowych. Zwrócił uwagę na używanie dmuchaw przez 
wykonawcę. Od stycznia 2021 r. używanie dmuchaw zagrożone jest karą grzywny od 500 zł 
do 5000 zł. Poprosił o zwrócenie uwagi wykonawcy, który dokonuje koszeń. Poprosił również 
o zwrócenie uwagi na zabieranie przez wykonawcę pokosu - podczas deszczy nawalnych 
dochodzi do zapchania studni. Następnie poprosił o przyjrzenie się organizacji ruchu 
na fragmencie ul. Sportowej w Brwinowie (pomiędzy ul. Żwirową i ul. Słoneczną). Przy 
przystanku autobusowym, który dowozi dzieci do szkoły, użytkownicy drogi nie stosują się 
do przepisów ruchu i utrudniają dojazd autobusów. W związku z tym dzieci się spóźniają, 
a mieszkańcy mają problem z wjazdem. Burmistrz Arkadiusz Koziński deklaruje w tej kwestii 
współpracę. W dniu 9 czerwca Białymstoku Brwinowska Akademia Koszykówki zdobyła 
mistrzostwo Polski u 13. Poprosił starostę o spotkanie z koszykarzami, trenerami 
i organizatorami. Warto byłoby podziękować im za to godną reprezentację powiatu 
pruszkowskiego. W kwestii objazdu dróg powiatowych poprosił Zarząd o wyznaczenie 
3 terminów po 2 gminy na jeden termin i taką propozycję rozesłał radnym. 
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Starosta Adrian Ejssymont podziękował za dobrą wolę w sprawie działek, nadmienił, że już 
ma pewien pomysł, którym podzieli się z radnymi w niedalekiej przyszłości. W kwestii 
koszenia traw zobowiązał się do zainterweniowania w tej sprawie do wykonawcy. Obiecał 
podjęcie działań w kwestii organizacji ruchu w ul. Sportowej. W sprawie podziękowania 
poinformował, że jest w stałym kontakcie z dyrektor OK Brwinów p. Anną Sobczak, z którą 
uzgadniane są szczegóły podziękowania koszykarzom. Terminy objazdu dróg zostaną 
zaproponowane na początku przyszłego tygodnia. W kwestii konwentu wyjaśnił, że Zarząd 
musi się przygotować do tego tematu.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poprosiła o informacje na temat jednostek 
partnerskich, z którymi współpracuje powiat, czy poza Esslingen są inne powiaty z którymi 
współpracujemy?  
 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że w chwili obecnej powiat współpracuje 
z miastem Esslingen.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Karolina Gawkowska poprosiła o zakres tej współpracy. 
Odpowiedź może być na piśmie.  
 
Radny Grzegorz Mroczek poinformował o sukcesie pruszkowskiej parafii. 2 tygodnie temu 
w Pruszkowie obyła się Sportowa Parafiada Archidiecezji Warszawskiej, w której 
uczestniczyło 200 archidiecezji warszawskich. Parafia Matki Bożej Nieustannej Pomocy 
z Pruszkowa zwyciężyła w turnieju zdobywając puchar kard. Kazimierza Nycza. Pruszkowską, 
zwycięską parafię reprezentowało 30 mieszkańców, z których 18 zdobyło miejsca na podium.  
Proboszczem parafii jest ks. Mariusz Zapolski, były kapelan Legii Warszawa, a wikarym 
ks. Paweł Paliwa – sportowiec.  
 
Radna Aurelia Zalewska zapytała o termin koszenia traw w gminie Michałowice oraz 
o podlewanie drzew przy drogach powiatowych. Zwróciła uwagę na drzewa przy ulicy 
Powstańców Warszawy i ul. Gomulińskiego w Pruszkowie – były to nasadzenia ubiegłoroczne 
obecnie drzewa są w złym stanie. Zapytała czy zostały podjęte działania w tym zakresie. 
W temacie działek w Brwinowie zapytała czy jest plan zagospodarowania przestrzennego dla 
działki, która ma 10 hektarów, czy są dla niej warunki zabudowy.  
 
Członek Zarządu Michał Pihowicz odpowiedział, że koszenia zostały zakończone. Obecnie 
został rozpisany przetarg na nowe koszenia, które odbędą się również w Michałowicach. Stan 
drzew zostanie sprawdzony.  
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski przypomniał, że w Al. Marii Dąbrowskiej do niedawna 
odbywały się prace, dlatego nie odbywały się tam żadne koszenia. W ul. Sokołowskiej 
również odbywają się prace. Taką odpowiedź radna uzyskała na posiedzeniu komisji 
inwestycji. W odniesieniu do działki dopytał czy radna pytała o działkę z obrębu 23 nr 44 czy 
z obrębu 20 nr 643/4. W ogłoszeniu są dwie działki. Wyjaśnił także, iż wszelkie informacje 
znajdują się w BIP-ie.  
 
Radna Aurelia Zalewska zapytała dlaczego zakończyło się koszenie, a w przetargu nie zostały 
ujęte wszystkie gminy. Z reguły koszenie odbywały się także na terenie całego powiatu. 
W poprzedniej kadencji naczelnik wyjaśniał, że w ubiegłym roku zaplanowano 4 koszenia – 
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zapytała jak jest w tym roku. Obecnie jest czerwiec i jeszcze nie odbyło się żadne koszenie, 
to te koszenie potem się kumulują.  
 
Członek Zarządu Patryk Grabowski wyjaśnił, że jest rozpisany (jeszcze nieogłoszony przetarg) 
na dwa koszenia, które odbędą się w całym powiecie. Trawy zostały skoszone i urosły od 
momentu koszeń. Urządzenie koszące jedzie po całej gminie, dzięki czemu są mniejsze koszty. 
W ul. Sokołowskiej oraz Al. Marii Dąbowskiej nie można było wykonać koszeń z uwagi na 
prace. Reszta gminy została skoszona.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 20 i przeszedł do punktu 21.  
 
Ad 21. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem 
są: komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że następna sesja Rady Powiatu 
Pruszkowskiego zaplanowana została na 27 sierpnia 2024r.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki przypomniał, że jutro o godzinie 16.00 odbędzie się 
szkolenie dla radnych. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 21 i przeszedł do punktu 22.  
 
Ad 22. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem jest: zamknięcie 
obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 21:43 przewodniczący Rady Rafał 
Sieradzki  zamknął IV sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
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